
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szuhakálló Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. január 3-án, 
16:00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

                       Szuhakálló, Kossuth L. út 7. 
 
Jelen vannak:   7 képviselő-testületi tag: 
 

Dávid  István    polgármester 
Kiss  András  képviselő 
Mertusné Varga Katalin  alpolgármester 
Suga  László             képviselő 
Dobosné Dr. Bezsilla Anna képviselő 
Dr. Herczegné Ruszkai Edit képviselő 
Csorba  Tibor   képviselő 

 
 
Tanácskozási joggal jelenlévő meghívottak: 
  

- az ülés egész tartamára: 
  
     Dr. Herczeg    Tibor  jegyző, címzetes főjegyző 
 

- - jegyzőkönyvvezető: 
  

   Pollákné Nagy Beáta  ügykezelő 
 

 
Dávid István polgármester  köszöntötte a képviselő-testület tagjait. 
Megállapította, hogy a képviselő-testület 7 tagja jelen van, a képviselő-testület 
határozatképes. 
Elmondta, hogy a rendkívüli ülés összehívására, a KEOP pályázat benyújthatósága 
miatt vált szükségessé. Javasolta, hogy a képviselő-testület rendkívüli ülése, ezt a 
javaslatot tárgyalja napirendként. 
A képviselő-testület a napirendi javaslatot egyhangú (7 igen) szavazattal elfogadta: 
 
 
N A P I R E N D  : 

 
Napirend 
sorszáma Napirend tárgya Előterjesztő Előterjesztés 

módja 

Dávid István 
1.  Javaslat ÉMOP-3.1.3-11 pályázat benyújtására, 

útfelújítás és járdaépítés támogatására. polgármester írásban 
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I. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Javaslat ÉMOP-3.1.3-11 pályázat benyújtására, útfelújítás és járdaépítés 
támogatására. 
Előadó:    Dávid István 

     polgármester 
 
Dávid István polgármester  elmondta, hogy a 2011. évben megfogalmazott 
pályázati célok közül, az Állomás – Vörösmarty út felújítására és a Bajcsy-Zsilinszky 
úton járda létesítésére, jelenleg nyílik lehetőség pályázat benyújtására, a „Kisléptékű 
településfejlesztés” című, ÉMOP-3.1.3.-11 kódszámú pályázati kiírás keretei között. 
Ismertette a megvalósítandó fejlesztés műszaki tartalmát. Elmondta, hogy a 
fejlesztésekhez valamennyi szükséges műszaki dokumentációval, hatósági engedéllyel 
rendelkezik az önkormányzat. 
A képviselő-testület egyhangú (7 igen) szavazással úgy döntött, hogy be kívánja adni a 
KEOP-2011.4.9.0 számú energetikai pályázatot.   
A képviselő-testület az előterjesztés alapján, egyhangú (7 igen) szavazással az alábbi 
határozatot hozta: 
 

1/2012.(I.03.)  számú Képviselő-testületi  határozat  
Tárgy: ÉMOP-3.1.3-11 pályázat benyújtása, útfelújítás és járdaépítés 
támogatására. 
Szuhakálló Község Képviselőtestülete elhatározza, hogy a „Kisléptékű 
településfejlesztés” című ÉMOP-3.1.3.-11 kódszámú pályázatot nyújt be útfelújítás 
és járdaépítés céljából a következő költségvetéssel: 

 
  elszámolható költség 94,999805% 
  nettó áfa bruttó támogatás 
I. projekt előkészítés 2 580 000 696 600 3 276 600 3 112 764 

 
engedélyezési és 

kiviteli terv 2 280 000 615 600 2 895 600 2 750 814 
 közbeszerzés 300 000 81 000 381 000 361 949 

II
. megvalósítás 34 953 024 9 437 316 44 390 340 42 170 736 
 projekt menedzsment 750 000 202 500 952 500 904 873 
 szolgáltatások 1 140 000 307 800 1 447 800 1 375 407 
 nyilvánosság 390 000 105 300 495 300 470 534 
 műszaki ellenőr 750 000 202 500 952 500 904 873 
 építés összesen 33 063 024 8 927 016 41 990 040 39 890 456 
 önállóan támogatható: 23 098 044 6 236 472 29 334 516 27 867 733 
 útfelújítás 12 871 828 3 475 394 16 347 222 15 529 829 
 járda, gyalogút 10 226 216 2 761 078 12 987 294 12 337 904 
 közvilágítás 0  0 0 0 

 
önállóan nem 
támogatható: 9 964 980 2 690 544 12 655 524 12 022 723 

 csapadékvíz elvezetés 9 964 980 2 690 544 12 655 524 12 022 723 
összesen 37 533 024 10 133 916 47 666 940 45 283 500 
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A Képviselőtestület a beruházáshoz szükséges saját erőt a 2012. évi 
költségvetésben biztosítja az alábbiak szerint. 

 
ÖSSZKÖLTSÉG 47 666 940 
támogatási arány max. 95,000000% 
támogatási arány tény. 94,999805% 
TÁMOGATÁSI ÖSSZEG 45 283 500 
ÖNRÉSZ 2 383 440 

saját forrás 2 383 440 
 
A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására, és 
sikeres pályázat esetén a pályázati kiírásnak megfelelően a beruházás 
bonyolítására. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal, értelemszerűen 
 

 
Indítványok, javaslatok: 
 
Dr. Herczegné Ruszkai Edit képviselő  tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy 
szilveszterre tervezett magánrendezvény kapcsán, a rendezvény szervezője részéről 
felmerült azaz igény, hogy az önkormányzat ilyen célra térítésmenetesen biztosítsa a 
tagiskola tornatermének használatát, mint ahogy azt más településen pl. Izsófalván 
teszik.  
Elmondta, hogy utólag jutott tudomására, hogy a szilveszteri rendezvény nem került 
megtartásra. A rendezvény szervezője arra hivatkozva mondta le az eseményt, hogy a 
terem bérletének feltételei utólagosan megváltoztak.  
 
Dávid István polgármester  elmondta, hogy a rendezvény szervezője december 28-
án – arra hivatkozva, hogy a 2010. évi 30 E Ft-os bérleti díj helyett, 40 E Ft-ot kellene 
fizetnie - tájékoztatta arról, hogy nem tartja meg a rendezvényt. Ugyanakkor nem valós 
az az állítás, hogy a feltételek utólag változtak meg, hiszen 2007. évi az a képviselő-
testületi határozat, amely a tornaterem ilyen célú használatát 40 E Ft-os bérleti díj 
megfizetéséhez köti. Az igaz, hogy 2010-ben tévedés, illetve megtévesztés miatt a 2007. 
előtt érvényes 30 E Ft-os díj került megállapításra. A rendezvény szervezője a bérleti 
díjról az elmúlt időszakban, minden esetben számlát kapott, illetve vele bérleti szerződés 
került megkötésre.  
 
Kiss András képviselő  kérdezte, hogy az óvoda, illetve az iskola helyiségeinek 
alaptevékenységétől eltérő használata van-e szabályozva.  
 
Dávid István polgármester  tájékoztatta, hogy a képviselő-testület 52/2007. 
(08.06.) számú határozatában szabályozta az intézmények helyiségeinek használatát. Ez 
a szabályozás azóta módosításra nem került. Bár azt nem érti, hogy 2007. évet követően 
(amikor a testületi döntés értelmében 40.000 Ft volt a kiszámlázott és kifizetett bérleti 
díj), 2008-2009-ben a polgármester miért 30.000 Ft-ért adta bérbe a helyiséget. 
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 A képviselő-testület egybehangzó véleménye az volt, hogy mivel a szilveszteri 
rendezvény egyértelműen magáncélú, anyagi haszonszerzés végett került megrendezésre 
az elmúlt években, ezért semmi nem indokolja a tornaterem ilyen célú használatának 
térítésmentes lehetővé tételét. Egy-egy egész napos rendezvény kapcsán – főleg fűtési 
szezonban – ráadásul jelentős kiadások keletkeznek, melyek az intézményi költségvetést 
terhelik. 
 
Dr. Herczegné Ruszkai Edit képviselő  elmondta, hogy problémaként merül föl 
a rendezvény utáni takarítás kérdése is. Azonban az nem várható el, hogy a 
tagintézmény kisegítői az intézményi költségvetés terhére, túlmunkavégzés keretei 
között, vagy díjazás nélkül végezzék el a takarítási feladatokat egy-egy 
magánrendezvényt követően. Elmondta, hogy az óvodai vagy az iskolai jótékonysági 
bálokat követően is, a helyiségek rendbetételéről, takarításáról a szervezők 
gondoskodnak. 
 
Dávid István polgármester  összegezve elmondta, hogy jelen helyzetben 
megítélése szerint, nem elsősorban a bérleti díj nagysága és a helyiség igénybevételének 
feltételei okozták a valós problémát, hanem az, hogy kevesen jelezték résztvételi 
szándékukat az eseményre. 
 
Suga László képviselő  felvetette, hogy a településen megszaporodott a kóbor kutyák 
száma, erről a tényről a lakosság irányából is több jelzés érkezett hozzá. 
 
Dr. Herczeg Tibor jegyző  tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a kóbor ebek 
befogásáról való gondoskodás önkormányzati feladat, képviselő-testületi hatáskör, 
melyet a hatályos állatvédelmi jogszabályok keretei között kell érvényesíteni.  
 
Elmondta, hogy az önkormányzat a tárgyban érvényes megállapodásról rendelkezik a 
kazincbarcikai székhelyű Arborétum Kft-vel. A kóbor ebek befogásának, jogszabályi 
feltételek szerinti tartásának és esetleges elaltatásának költségeit a képviselő-
testületnek kell biztosítania.   
 
 
Mivel más indítvány, javaslat nem volt, ezt követően a polgármester a képviselő-testület 
ülését bezárta. 

k. m. f. 

 

Dávid István                   Dr. Herczeg Tibor 
polgármester                   jegyző 
            címzetes főjegyző 
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Borsod-Abaúj-Zemplén megye  SZUHAKÁLLÓ  község 
 

Szuhakálló Községi Önkormányzat 
Képviselő-testülete 
2012. január 3-án 

megtartott rendkívüli nyílt ülésének: 
 

a./ jegyzőkönyve, 
b./ tárgysorozata, 
c./ határozata: 1 
d./ rendelete:  

 
 
T Á R G Y S O R O Z A T : 
 
 

 
Napirend 
sorszáma Napirend tárgya Előterjesztő Előterjesztés 

módja 

Dávid István 1.  Javaslat ÉMOP-3.1.3-11 pályázat benyújtására, 
útfelújítás és járdaépítés támogatására. polgármester 

írásban 

 
 
 
Szuhakálló, 2012. január 5. 
 
 
        Dr. Herczeg Tibor 
         jegyző 
        címzetes főjegyző 


